
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZ!T!  

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

OKT!TÁS, SPORT ÉS IFJÚSÁGI BIZOTTSÁG! 

 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2023; október 10; (kedd) napján 13 óra 15 perckor a Polgármesteri Hivatal 
Polgármesteri tárgyaló termében megtartott rendes, nyilvános üléséről/ 
 
Jelen vannak:    Murvai Árpád bizottsági elnök- 

Faragó Zsolt elnökhelyettes- 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag- 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag/ 

 
Távolmaradását jelezte:   Móra Viktória képviselő, tag/ 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető- 

Majnay Gábor osztályvezető- 
dr/ Horváth !nnamária köznevelési referens- 
!sztalos !drienn sport és ifjúsági referens- 
Berbuch Miklós bizottsági referens- 
Kovács Klaudia adminisztrátor/ 

 
Meghívottak:    Steig Gábor elnök- 
     Schneider Gábor- 
     Szabó !nnamária elnök- 
     Nagy !tÝla elnök- 
     Piros László elnök- 
     Szabó Barbara elnök- 
     Rendás Péter/ 
 
Murvai Árpád elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy az 5 tagú 
bizottságból 4 tag jelen van, így a bizottság határozatképes; !z elnök a nyilvános ülést 13 
óra 15 perckor megnyitja; 
 
!z elnök javasolja a kiküldött meghívóban szereplő napirendi pontok elfogadását; 
 
!z elnök szavazásra teszi fel a zárt ülés napirendjének elfogadására tett javaslatot, amelyet 
a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott;  
 
!z elnök szavazásra teszi fel a nyilvános ülés napirendjének elfogadására tett javaslatot, 
amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott;  



 
!z elnök szavazásra teszi fel az ülés napirendjének elfogadására tett javaslatot, amelyet a 
Bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő napirendet állapította 
meg: 
 

N!PIREND 
 
Nyilvános ülés: 
 
1/ napirendi pont. 
Szakmai beszámoló a Szekszárdi Kerékpáros Sportegyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról  
(67/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott. Steig Gábor elnök 
 
2/ napirendi pont. 
Szakmai beszámoló a Szekszárd és Környéke Többcélú Egyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról  
(66/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott. Steig Gábor elnök 
 
3/ napirendi pont. 
Szakmai beszámoló a Szekszárdi Szabadidős Kerékpáros Egyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
(69/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott. Schneider Konrád elnök 
 
4/ napirendi pont. 
Szakmai beszámoló a Vespa Club !lisca Sportegyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról  
(71/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott. Szabó !nnamária elnök 
 
5/ napirendi pont. 
Szakmai beszámoló a Tolnai Tájak Íjász Egyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 
(68/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott. Nagy !tÝla elnök 



 
6/ napirendi pont. 
Szakmai beszámoló az !lisca Nyilai Íjász Egyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 
(70/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott. Piros László elnök 
 
7/ napirendi pont. 
! KözalkalmazotÝ Horgász Egyesület támogatási kérelme  
(72/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 
 
8/ napirendi pont. 
!z általános iskolák felvételi körzetének felülvizsgálata  
(62/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: dr/ Horváth !nnamária köznevelési referens 
 
Zárt: 
 
9/ napirendi pont. 
Javaslat a „Tanulj, hogy boldogulj!” ösztöndíj odaítélésére  
(65/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: dr/ Horváth !nnamária köznevelési referens 
 

 
1/ napirendi pont. 
Szakmai beszámoló a Szekszárdi Kerékpáros Sportegyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról  
(67/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott. Steig Gábor elnök 
 
Murvai Árpád elnök: !z 1/ napirendi pontunk a Szekszárdi Kerékpáros Sportegyesület 
működéséről, terveiről szóló beszámoló/ Tisztelettel köszöntöm Steig Urat/ Olvastuk az írásbeli 
beszámolóját, amit köszönünk szépen/ Kérdezem, hogy van-e szóbeli kiegészítése a leírtakhoz/ 
 
Steig Gábor elnök: Én annyit szeretnék hozzátenni, hogy ez egy ilyen féléves dolog volt, de 
azóta már sikerült teljes éves beszámolót is leadnunk az !driéknak/ Tulajdonképpen véget ért 
a kerékpáros versenyszezon és sikerült országos bajnoki címet is szereznünk, itt az anyagban 
még az országos második helyezés volt a legjobb egészen addig/ !zóta voltunk kritérium 
bajnokságon Békéscsabán/ !zóta az MKSZ Liga Kupa Bajnokságot is sikerült megnyernünk/ 
Utánpótlásban bajnokok vagyunk, mind az idősebb, úgymond „master” korosztályban/ Tehát 



a bajnoki címet megszereztük és az egyéb olyan rangosabb versenyeken is rajthoz tudtunk 
állni/ Megköszönjük ezúton is a Bizottságnak, illetve az önkormányzatnak a támogatását/ 
Természetesen a jövőben is számítunk rá, nem lenne rossz, hogyha egy kicsivel több pénzt is 
kapnánk/ Nyilván, ez sok minden máson is múlhat, de mi felhasználtuk úgy, ahogyan azt 
terveztük/ Ennyit szerettem volna/ 
 
Murvai Árpád elnök: Nagyon szépen köszönöm/ Kérdezem a képviselőtársaimat, hogy van-e 
a szóbeli kiegészítéshez kérdésük/ 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én azt szeretném megkérdezni, hogy nagyon nagy siker 
volt a Gemenc Kupa/ Ezzel kapcsolatban/ 
 
Steig Gábor elnök: Igen, a rendezésben is, személyileg is érintett voltam, szakmai részén, azért 
segítettem az útvonalkiválasztást, az előkészületeknél/ Én, amit mondok ezzel kapcsolatban, 
sokaknak nem lesz annyira szimpatikus, bizonyára, mert én nem vagyok a nemzetközi 
kategória mellett/ Tudom, hogy vannak olyan hangok, hogy a nemzetközi kategória nívót 
biztosít a rendezvénynek és az egyfajta garancia, hogy minőségi kerékpárverseny van itt 
Szekszárdon/ !mit én tapasztalok, az az, hogy túl sokba kerül ahhoz, hogy ilyen 
kerékpárosverseny, ilyen kategóriát kapjon/ És legyünk őszinték, maga a kerékpározás, megint 
visszatérhetnék, hogy az egyesületi támogatás, még nem érkezett el arra szintre, hogy újból a 
régi szekszárdi csapatnak lehessen szurkolni a helyi versenyen, addig biztos, hogy az 
érdeklődés is alacsonyabb lesz, a korábbiakhoz képest is/ ! dátummal sem vagyok egyébként 
kibékülve, ez a júliusi, nyári dátum az, semmiképpen sem jó/ Talán vannak itt közöttünk 
olyanok, akik emlékeznek rá, hogy úgymond az alapítvánnyal, a testvéremmel csináltuk a 
Gemenc Nagydíjat, akkor mi szigorúan figyeltünk arra, hogy ez inkább tavaszi, májusi/ 
Esetlegesen az is preferált dolog volt, hogy összekötjük egyéb városi rendezvénnyel, Pünkösdi 
Fesztivállal voltunk, talán a Feri emlékszik is erre/ Önmagában a Gemenc Nagydíj, sajnálattal 
kell tudomásul vennem, hogy nem állja meg a helyét/ Viszont, és akkor ez a lényege, viszont 
egy nemzetközi erős mezőnyt, igenis ide lehet hozni és az 50/, a következő, alkalomra össze 
lehet hozni erős mezőnyt/ Ehhez nem kell meggyőződésem, ehhez nem kell nemzetközi 
kategóriába sorolni a versenyt, hanem a kapcsolatoknak is és a verseny múltjának 
köszönhetően azért vannak, akik e nélkül is ellátogatnak hozzánk/ Úgyhogy én röviden ennyit 
tudnék mondani/ Egyébként maga a lebonyolítással nem volt gond, tehát akik ezt szervezték, 
beletettek mindent/ Itt csak azt mondom, hogy ennyit megér-e ez az esemény/ Nekem csak 
ennyi az észrevételem/ 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen/ Van-e még kérdés? Nem látok/ Hozzászólás? 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én annyit szeretnék ezzel, nem azért, hogy húzzam az 
időt/ Nagyon köszi, hogy emlékeztettél a koromra, jól esett/ ! másik pedig, hogy azért 
kérdeztem meg így ennyi ember előtt, mert én is végig hallgattam a szervezők véleményét/ 
Meg visszajött, hogy nagyon jól sikerült ez a rendezvény/ Kíváncsi voltam, hogy te, hogy ítéled 
ezt meg/ Ennyi/ Köszönöm/ 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen/ Van-e még kérdés? Hozzászólás? Magam részéről 
annyit tennék hozzá, hogy volt szerencsém két héttel ezelőtt már egy 50/ Gemenc Nagydíjjal 
foglalkozó előzetes megbeszélésen részt venni/ Hát a remény az nagy, a pénz az nagyon kevés/ 



És én úgy gondolom, hogy azt is meg kell jegyezni, hogy ez most Sportközponton keresztül 
5/000/000/- forint mínuszt hozott nekünk/ De az 50-diket, ahogy itt elhangzott, azt meg kéne 
jól lovagolni és abban igazat adok, teljes egészében, hogy amíg szekszárdi versenyzők itt 
megtekinthetők voltak és szurkoltak nekik, addig egy másfajta és egy nagyobb közönség volt/ 
Köszönöm szépen, van-e más hozzászólás? Ha nincs, akkor én javaslom, hogy a Bizottság 
fogadja el a beszámoló írásos és szóbeli részét, amit meg köszönök az Elnök Úrnak és fölhívom 
a figyelmét, hogy továbbra is keresse a lehetőséget a szponzorok, a támogatások 
megszerzésére/ 
 
!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

87/2023; (X;10;) határozata 
a Szekszárdi Kerékpáros Sportegyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati 
rendelet 1/ számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1/ pont 6/ alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 
 

1/ jóváhagyja a Szekszárdi Kerékpáros Sportegyesület szakmai beszámolóját- 
 
Határidő: 2023; október 10; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

2/ megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 
megvalósításához sok sikert kíván- 
 
Határidő: 2023; október 10; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

3/ felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 
lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez/ 
 
Határidő: 2023; október 10; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
2/ napirendi pont. 
Szakmai beszámoló a Szekszárd és Környéke Többcélú Egyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról  
(66/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott. Steig Gábor elnök 
 



Murvai Árpád bizottsági elnök: ! 2/ napirendi pontunk a szakmai beszámoló Szekszárd és 
Környéke Többcélú Egyesület működéséről, terveiről/ Marad a szó Steig Úrnál/ 
 
Steig Gábor elnök: Köszönöm, azt szeretném mondani, hogy az egyesület képviselője voltam 
én egészen talán áprilisig/ Nem tudom mi a bírósági határozat dátuma/ Nem akarok teljes 
hülyeséget mondani/ Én szeretném bemutatni a bizottságnak és az itt megjelenteknek is Szabó 
Barbarát, az aktuális, újonnan megválasztott elnököt és meghívtam utólagos engedelmetekkel 
Rendás Pétert is, hiszen a többcélú egyesületünknek azért egy fő profilja a Karate Szakosztály 
és azon belül is ugye a hátrányos helyzetű fiatalokkal, idősebbekkel való foglalkozás és a 
Rendás Peti gyakorlatilag ö ennek a koordinátorra, Pájger Zoltán mellett/ Úgyhogy én innentől 
kezdve azt mondom, hogy a szakmai beszámoló, amit leírtunk, Barbi szignózta egyébként, 
pont azért, mert már ő az aktuális elnöke/ !z !drinak át is küldtem a hatályos kivonatot ez 
ügyben/ !zt nem tudom, hogy Barbi akar-e hozzátenni valamit/ Én inkább azt javasolnám, hogy 
inkább a Peti legyen az, aki a szakmai részét, legalábbis a karate szakosztályról tud véleményt 
mondani és a gyakorlatról beszámolni/ Köszönöm/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Szeretettel köszöntöm körünkben Önöket/ Remélem többször 
találkozunk/ Van-e valakinek kérdése az írásban beadott anyaghoz, beszámolóhoz? Nem láttok 
kérdést/ Hozzászólás van-e? Van-e szóbeli kiegészítés az előbb elhangzottakhoz képest? 
Parancsoljon/ 
 
Szabó Barbara elnök: Üdvözlök mindenkit/ Szóval annyit fűznék hozzá, hogy október végére 
tervezzük ezt a 8/ „Gemenc Töltés” kerékpáros túrát, mert ez még nem valósult meg, úgyhogy 
a hónap végére tervezzük ennek a lebonyolítását/ Rendás Pétert szeretném megkérni, hogy a 
Karate Szakosztály szeptemberi eredményeiről beszéljen/ Meg voltak Egerben is és 
Budapesten is versenyen, ahonnét sok érmet hoztak/ 
 
Rendás Péter szakosztályvezető: Szintén egy ilyen féléves volt/ !mi nagy versenyek voltak, 
június 18-án volt az !ntwerpeni Thai Karate Világkupa/ 3 arany- és 4 ezüst- és 3 bronzéremmel 
tértünk vissza/ !zóta volt szeptember 2-án a Magyar Budapest Kupa, egy kisebb kupa, onnan 
szintén 3 aranyéremmel és most Egerben volt egy kisebb házi versenyszerű kupa/ Hát ezt így 
tíz éve csinálják a gyerekekkel, illetve most már kint Decsen az öregek otthonában is tartunk 
nem edzést, hanem fejlesztést a sportegyesület keretein belül/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Köszönöm/ Van-e kérdés a Bizottság részéről? Van-e 
hozzászólás? Nem látok/ Köszönöm szépen a bemutatkozást is, a hozzászólást is/ Kérdezem a 
képviselőtársaimat, hogy akkor el tudjuk-e fogadni az anyaghoz tartozó határozati javaslatot, 
azzal a kiegészítéssel természetesen, hogy megkérjük az egyesület vezetőit, hogy ezt a 
szerteágazó tevékenységet úgy folytassák, hogy keressenek, kutassanak hozzá támogatást 
szponzort, feltételeket/ Köszönöm szépen/ 
 
!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
  



 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 
88/2023; (X;10;) határozata 

a Szekszárd és Környéke Többcélú Egyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati 
rendelet 1/ számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1/ pont 6/ alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 
 

1/ jóváhagyja a Szekszárd és Környéke Többcélú Egyesület szakmai beszámolóját- 
 
Határidő: 2023; október 10; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

2/ megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 
megvalósításához sok sikert kíván- 
 
Határidő: 2023; október 10; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

3/ felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 
lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez/ 
 
Határidő: 2023; október 10; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
Steig Gábor elnök: !kkor engedelmetekkel, megköszönjük a meghívást és akkor további jó 
munkát kívánunk/ És reméljük, hogy a jövőben is lesz alkalmunk beszámolni, hogy mik 
történtek/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Úgy legyen/ 
 
3/ napirendi pont. 
Szakmai beszámoló a Szekszárdi Szabadidős Kerékpáros Egyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
(69/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott. Schneider Konrád elnök 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: 3-as napirendi pontunk következik, ez pedig nem más, mint 
szakmai beszámoló a Szekszárdi Szabadidős Kerékpáros Egyesület működéséről/  
 
Schneider Gábor: Schneider Gábor vagyok, apukámat helyettesítem/ !nnyival egészíteném ki 
azt a szakmai beszámolónak az első felét, hogy azzal is fejeződött be, hogy a szeptemberi 



versenyekről majd a későbbiekben/ Vagyis már benne is volt a szakmai beszámolóban, hogy 
milyen rendezvényeken szeretnénk még részt venni, a beszámoló benyújtása után és ezek 
közül négy versenyen vettünk részt, ami a Master OB volt, ahol két versenyzőnk ért el 
eredményt. Bíró Zoltán amatőrben, Fáncsy Norbert Master 3-ban 6/ helyezést ért el/ Utána 
egy kiemelkedő jött, ez a Kritérium OB Békéscsabán, ahol már mindketten, Bíró Zoltán és 
Fáncsy Norbert is Master 3 kategóriában indultak és értek el igen értékes 2/ illetve 3/ helyezést, 
kategóriájukban ezüst, illetve bronzérmesek lettek/ Utána volt egy Magyar Kupa – amiről 
gondolom Steig Úr is beszámolt, – hogy ő hívta életre ezt a versenysorozatot, és annak az 
utolsó állomása Pécsen, Ipark Kupa néven/ Ott Bíró Zoltán 4/, Csomor Zoltán pedig 6/ helyezést 
ért el/ Bíró Zoltán amatőrben, Csomor Zoltán viszont elitben/ !zt szeretném még hozzátenni 
ehhez a dologhoz, hogy Csomor Zoltán azért került már ő is ebbe a korosztályba, mert már ő 
is 40 év feletÝ/ Egyébként azt hiszem, hogy a Steig Gáborral még azonos kategóriában 
versenyzett utoljára ebben az évben/ Jövőre már Gábor is feljebb lép eggyel, mert szó volt 
arról, hogy a Gemenci Nagydíjon még az év elején, hogy szerettünk volna egy szekszárdi 
csapatot indítani, ahol, ha nem is feltétlen Szekszárdon élő, de szekszárdi Egyesületben 
versenyző, korábban szekszárdi egyesületben versenyző, vagy például Csomor Zoltán is itt 
kezdte a pályafutását a szekszárdi klubban/ Nyert itt utánpótlás magyar bajnoki címeket is/ Hát 
ő lett volna az egyik versenyzője a Gemenci Nagydíjon szereplő „Szekszárd” csapatnak, de ez 
sajnos nem tudott létrejönni/ Tehát nem sikerült hat olyan versenyzőt kiállítani, aki itt el tudott 
volna indulni/ Tehát ez a 6/ helyezés elitbe az azt jelenti, hogy őneki most nem a Valter 
!tÝlákkal, de azért elég kemény versenyzőkkel kellett felvennie a harcot/ Tehát, azt gondolom, 
hogy ez is egy nagyon értékes helyezés/ Illetve a Hegyi OB-n, amelyen látszik igazából az 
erősorrend, ami Magyarhertelendről indult és Orfűn keresztül a pécsi tévétoronynál 
fejeződött be/ Tehát elég erős, illetve nehéz útvonalon folyt/ Igen népes mezőny jött össze, 
természetesen a profi, külföldön versenyzők innen is hiányoztak/ ! Valter !tÝla meg a Fetter 
Erik, akik azért „Giro”-n is indultak már/ !zokon kívül itt a Csomor Zoltán 13/ lett, de az 
élmezőnnyel érkezett be a célba, tehát azt hiszem egy 40 év fölötÝtől azért ez egy dicséretes 
teljesítmény/ Illetve ezek után ez volt az utolsó országúti versenyünk, illetve tulajdonképpen a 
szezon végéi verseny volt/ Itt ki is hirdették ezt az MKSZ Ligakupa összetettet is, ahol Fáncsy 
Norbert mastert 3-ban 7/ helyezést ért el, Csomor Zoltán elitben viszont 6/, tehát 
tulajdonképpen itt azért látszik, hogy több versenyen részt vett és tulajdonképpen a korával 
együtt és, hogy is mondjam, a rutinja is kellett ahhoz, hogy elsődleges versenyzőket is maga 
mögé tudjon utasítani/ És volt még egy versenysorozat, az szinte mind itt, a Dél-Dunántúlon, 
a „Délen minden jobb” elnevezésű versenysorozat volt, amin Pécsen, Mohácson, stb/ zajlottak 
a versenynek/ Itt hat verseny volt/ Bíró Zoltán master 3-ban 3/ helyezést ért el és Csomor 
Zoltán, itt már a saját, úgymond korosztályában, ahol a Steig Gábor is versenyzett, 5/ helyezést 
ért el/ Tehát nem kellett mindig a saját kategóriájukban indulni, valamelyik amatőr besorolású 
volt, de volt amelyiknél ragasztottak – például a Liga Kupánál – ahhoz, hogy ki milyen licenccel 
rendelkezik, akkor abban/ Hiába öreg, őneki a fiatalokkal kell versenyezni/ Ennyit tudnék hozzá 
tenni/ Ha esetleg kérdés van, akkor szívesen válaszolok/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Köszönöm szépen/ Van-e kérdése valakinek? Nem látok/ 
Nekem lenne egy/ Tulajdonképpen hány kerékpáros egyesületünk van itt Szekszárdon? 
 
Schneider Gábor: Ha országutat nézzük, vagy azt, amin mondjuk a Gábor is részt vesz, akkor 
három/ !z úgy néz ki, hogy az ősegyesület az, amit ő irányít, tehát a régi Szövetkezeti 
Spartacusnak a jogutódja tulajdonképpen/ !z, ahol édesapám volt az edző és azt hiszem, hogy 



a virágkorát akkor élte még a szekszárdi kerékpársport/ És akkor utána 2000-ben alakult 
tulajdonképpen egy ilyen megkeresésre, a Szekszárdi Szabadidős Kerékpáros Egyesület, ahol 
édesapám lett az elnök, mert őneki tulajdonképpen már onnan, abból az egyesületből mennie 
kellett/ Most nem akarnám részletezni, hogy miért/ És ott úgy kezdtük, hogy például a mostani 
extrém kerékpár szakosztályból jöttek megkeresni minket, hogy egy mountain bike-os, illetve 
triálos versenyzővé váló, tulajdonképpen az is benne volt a nevében, hogy „szabadidős”, hogy 
akkor még azok tulajdonképpen nem is nagyon, hogy a versenyeknek legyen egy ilyen is, de 
tulajdonképpen valahogy úgy nőte ki magát, hogy megint tulajdonképpen majdnem csak az 
országúti maradt meg benne/ Mountain bike egy kicsit, de természetesen, ami az országútihoz 
nagyon-nagyon szorosan kapcsolódik a „pálya”, ami most – lehet, hogy hallottak is róla – most 
már van Magyarországnak fedett pályája Kőbányán/ Most fog zajlani a hétvégén a Magyar 
Bajnokság, illetve a cyclocross amilyen versenyt már rendezett a sportközpont is korábban, 
még 2017-ben, 18-ban, meg 19-ben a Baka Iskola körül volt egy ilyen verseny/ Mi ezeket űzzük/ 
Viszont hozzá kell tennünk azt is, hogy idei év január 1-jétől hoztunk egy olyan döntést a 
sportközpont megkeresésére, hogy ők szerették volna, hogyha valamilyen szinten részt 
vennénk az ő Kerékpáros Szakosztályuk munkájában/ Mert csak a szakosztály volt, de nem 
nagyon volt versenyző benne/ És az azt megmondom, hogy miért lehetett, ehhez nekem igazán 
sok közöm nem volt hozzá, még a Csillag Balázs idejéből való dolog, hogy akkor már a Gemenci 
Nagydíjat, azt hiszem, talán a város kérésére, mint fővállalkozó, ha jól tudom, akkor a 
sportközpont rendezte/ Csak akkor már tulajdonképpen legyen bejegyezve a Magyar 
Kerékpáros Szövetséghez/ Ne egy olyan egyesület, vagy nem tudom sportszervezet rendezze, 
aki még a szövetségben sincs benne/ ! Máté Péter keresett meg engem és mentünk el a Csillag 
Balázshoz ezzel kapcsolatban/ És nem mondtam nekik, hogy legyen ott egy Kerékpáros 
Szakosztály, hanem ott kialakult és a szövetséggel ezt megbeszélték és én úgy tudom, hogy 
először engem is kerestek, még annak idején, legalább 6-7 éve lehetett, nem tudom pontosan, 
vagy lehet, hogy még korábban/ Nem tudom mióta a Magyar Kerékpáros Szövetség tagja/ És 
akkor még úgy gondoltuk, hogy nem szeretnénk csatlakozni/ Vagy legalábbis nem, hogy nem 
szeretnénk csatlakozni, hanem még nem voltak olyan tiszták a körülmények/ És, hogy az miért 
lenne az nekünk jó/ És most az elmúlt évben a Szőke Gergő viszont olyan, – hogy is mondjam 
– jövőképet tudott elénk tárni, amivel úgy gondoltuk, hogy legalább az utánpótlással, tehát ez 
azt jelenti, hogy a 18 év alatÝ versenyzőkkel akkor mi csatlakoznánk/ És ez úgy zajlik most a 
gyakorlatban, hogy azok, akik még nincsenek leigazolva azok a szabadidős kerékpáros 
egyesületnél vannak, illetve a felnőttek, illetve említettem a szeniorok meg az elitek, azok 
maradtak a Szekszárdi Szabadidős Kerékpáros Egyesületnél/ !z utánpótlás az pedig odakerült, 
január 1-től/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Köszönöm, van-e kérdés? Nem látok/ Hozzászólás? Horváth 
Ferenc/ 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Egyetlen egy, a „miért”/ Miért kerestek téged meg? 
Tudom, hogy miért kerestek meg, de ez akkor történt, mikor szintén életkoromból kiindulva, 
információt kaptunk, itt ebben a teremben ültünk, hogy Szekszárdon épül egy körpálya, egy 
biciklis/ Ezt sport szabadidő keretből próbálták megvalósítani/ Ez egy jó ötletnek indult/ Ez 11-
12 éve lehetett, de aztán az is elmaradt, mint sok minden a városban/ 
 
Schneider Gábor: Mi épült volna? 
 



Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Ez a körpálya ott kint a szabadidőparkban, a sportcsarnok 
mellett/ 
 
Schneider Gábor: Igen? 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Ennyi/ Ehhez kellett egy szakosztály/ 
 
Schneider Gábor: !kkor az volt a terv, hogy több is épül/ 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Na ekkor ez volt az indíték, akkor jó ötlet volt/ 
 
Schneider Gábor: !kkor had mondjam el/ 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Nem akarom, isten ments/ 
 
Schneider Gábor: Nem is vitatkozni akarok/ Én és édesapám annyira rendelkezünk 
információkkal, hogy a Gemenci Nagydíj értékelőjére talán a Sportágválasztón Máté Péter jött 
oda hozzám, hogy nem jövök-e oda másnap/ Na most én nem voltam oda meghívva/ !zt egy 
kicsit nehezményeztem/ Pedig részt vettünk valamilyen szinten a Gemenci Nagydíjban/ 
Szerintem az egész Gemenci Nagydíj azért van, hogy itt legyen valami/ 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: !zért nem valami, mert ez a valami a városnak nagyon 
sok pénzébe van/  
 
Schneider Gábor: !mire nekünk egy fillér talán nem jut/ Vagy amit nem lehet kifizetni/ 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Gábor, én ebbe nem szeretnék belemenni, hogy kinek mi 
jut/ Van, akinek annyi jut, mint a harmadik gyereknek/ De ebbe ne menjünk bele/ Jó? 
 
Schneider Gábor: ! Sportközpontnál azért jutott és nézd meg milyen eredményekkel/ 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Jó tudjuk/ Sajnos mi látjuk a számokat, de annyit azért 
had mondjak el, itt valamennyiünk előtt, én is érzem azt, amire az Elnök Úr rákérdezett, hogy 
mi, meg hogy hány szakosztály/ Meg ez az összevisszaság/ Egyben biztos vagyok, hogy ez a 
szekszárdi kerékpársportot nem viszi előre/ Én ezt javaslom majd a Bizottság figyelmébe, hogy 
mint ahogy megtettük más sportág esetében is, ahol több szakosztály működött, mi nem 
biztos, hogy mindenkit támogatni fogunk, de nagyon át kell majd gondolni, én, amig itt leszek 
nagyon át fogom gondolni, hogy hova tegyem le/ Mert nekem ez összevisszaság, ez sehova 
nem vezet, nekem ez a meglátásom/ És sajnos ilyenek, mint a te édesapád/ !zért ennyire had 
legyek elfogult, mert én ismerem azért a tevékenységét – idestova 50 éve – még a hőn áhított 
Spartacusból is ismerem/ Ilyen embereknek a hozzáállása, de mondhatnám a Szabó Zolitól 
kezdve mindet/ Rengeteg tehetséges, jó, kerékpárhoz hozzáértő ember van a városban, itt a 
személyi okok miatt a város megpróbál mindenkit finanszírozni/ Én meg azt mondom, hogy itt 
is rendet kéne tenni, legalábbis anyagi téren/ Megnézni, hogy mi az a jövőbe beleillő feladat 
és azt a klubot támogatni, mert itt nagyon sok minden összevisszaság van/ És erre nagyon 
igényünk van „nekünk, neked, nekem”/ Tehát én most a városról beszélek és sok pénzbe kerül/ 
Valamit, valahogy ki kellene jelölni/ Ebben gondolom tudnátok is segíteni, hogy merre legyen 



az előre, hogy ezt, hogy valaki megsértődik, holnap csinál egy új szakosztályt, megint beáll 
sorba a városhoz, akkor ott is megsértődik, megint beáll, és akkor ezt most már toljuk magunk 
előtt, itt ülök már nem tudom hány éve, de 10-12 éve foglalkozunk állandóan/ 
 
Schneider Gábor: ! huszonhárom évvel ezelőtÝ megalakulás azért az nem ez a kategória/ 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Bocsánat, én azt hiszem, hogy ezt ki is emeltem/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Köszönöm szépen/ Reagálunk itt a közbeszólásokra/ Vendégek 
is vannak, ezért teszem/ ! 49/ Gemenc Nagydíj megrendezéséről, módjáról, technikájáról, 
költségeiről az Oktatási, Sport és Ifjúsági Bizottság egy sort nem tudott/ 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Ennyi/ 
 
Schneider Gábor: Én sem/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Szőke Gergőnek köszönjük, megkerült minket, kihagyott 
minket/ Semmiféle információ nem volt/ 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Mi most látjuk a mínusz ötmilliót/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Mi most látjuk a mínusz ötmilliót/ 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Nekünk kell lekezelnünk másnak a hülyeségét/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Faragó Zsolt Képviselő Úr/ 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen a szót/ Összegezném itt a kérdésből felmerült 
és a vita szakaszban folytatott beszélgetést/ Öt kerékpáros egyesületünk van jelen pillanatban/ 
!ki kerékpározik ebből, tulajdonképpen nagy különbséget talán kettőt tennék/ !z első három 
olyan beszámolóban is van az egyik „szabadidős” a másik „környéke”, „többcélú”/ Mindegy, 
hogy hogy hívják, de mindegyikük Kerékpáros Egyesület/ !z Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság 
alelnökeként pedig én azt gondolom, hogy nekünk magát a sportot támogatni kell, a sportot 
támogatni szeretnénk, de jó lenne, hogyha nem több lábon támogatnánk egy sportágat/ És 
hasonló és ugyanez az érdekeltség/ Eléggé furcsa volt, hogy három kerékpáros egyesületből, 
kettőt egymás után, ugyanaz a meghívott vendég, az elnök/ !z, hogy öt különböző kerékpárral 
foglalkozó egyesület lenne, akkor azt mondom, hogy a kettő, tényleg nagyon nagy a különbség 
köztük/ Van az extrém kerékpáros és van az utcai kerékpáros/ Ezekbe kellene beleférni/ !z 
extrém kerékpáros, a triálos/ El is indult az egyik egyesület és a Bizottságunkkal karöltve 
sikerült egy olyan, illetve bocsánat, az önkormányzattal karöltve, sikerült egy olyan pályázat, 
ahol lehetett nívót emelni, azon a részen, ahol ők 15 éve saját kézzel dolgoznak/ Nem kértek, 
nem kaptak, nem is tudták, hogy kaphatnak támogatást/ És ott ők építettek, ahogy most a 
pályázatokban látjuk értékrendileg, ezt most én mondom, mint magánszemély körbe 
számoltam, hogy hány ugratójuk van, és mennyi pénzt adtak volna támogatásképpen/ 20-
30/000/000 forintos értéket építettek oda, földből, lapáttal, kézzel, 15 év alatt/ Ehhez képest 
nagyon elkezdték működtetni, a Szőke Gergő valóban ezt a kerékpáros szakosztályt 
felélesztette, de nem volt benne létszám/ Egyetlen egy ember volt, a Koszorú Csaba, azt 



hiszem/ Látjuk, hogy mit próbált összehozni, de szembement az önkormányzatnak a 
támogatási, döntési irányával/ Elkezdtünk támogatni egy olyan egyesületet, ahol ezt 
megvalósítják/ Ő ráépített egyet konkurenciának/ Egy extrém sport részleggel foglalkoztak, 
Koszorún keresztül és építette azokat a vasakat, újítatta fel az Önkormányzat a sportcsarnok 
pénzén, amik tulajdonképpen le lettek selejtezve és azt megelőzően a Fanatix-esek meg 
elmondták neki, hogy nem szakszerű, balesetveszélyesek is/ Ennek ellenére csinálta/ Értem én 
a képletet, hogy azért kellett, merthogy összes, elismerésként mondom, a létszám, a szakmai 
tudás, az emberek, az nálad van, nálad vannak/ És az újak általad bejönnek, és őket már oda 
iratod a szakosztályba/ !zok sokan a te embereid/ Tehát tulajdonképpen én azt gondolom, 
hogyha valaki irányító ezekben az egyesületekben, az az egy egyesület legyen/ !kkor meg kell 
magatokat erőszakolnotok, a két nagy, akik ebben ez is, de azért nagyobb múlttal, megfelelő 
szakmai szinten is – pozitívan mondom, – hogy együtt kéne működnötök/ Nektek totál egy a 
célotok, és pénz az önkormányzattól van, akkor van reális iránnyal és akkor tudtok nagyban 
lépni/ Most mind a ketten külön küzdötök, mint a tibeti vadszamár és nem jutunk előbbre, 
mert mindenkinek kéne adni pénzt, és mindenkinek szeretnénk adni pénzt – bocsánat a 
hasonlatért – tehát én azt gondolom, hogy ezt azért össze, újra kéne tárgyalni/ Szövetségbe 
kellene vonulni, nem feltétlen mondom, hogy a sportcsarnok alá kell menni, mert az életben 
tartása és a mozgatórugója ti vagytok még, akik ott vagytok, aktívan és óriási szakmai 
tapasztalattal a birtokotokban és amíg a Spartacus nevet hallom, bármely kerékpáros 
egyesülettől, akkor azt mondom, ez még él, az a legenda, még föl lehet éleszteni/ Valóban, 
ahhoz is pénz kellene nyilvánvalóan/ Jó lenne, ha az önkormányzat tudna mindenhol akkora 
energiát adni, mint például egyes nagyobb egyesületünknél az elmúlt időkben, de ezt egy kicsit 
rendbe kéne tenni/ És én azt gondolom, hogy az extrém sportokat, meg hagyni kellene a 
Fanatix-ra/ Nagyon profin csinálják, nagyon jól/ 
 
Schneider Gábor: Én abba nem akarok beleszólni, hogy ez extrém szakosztályok milyen 
munkát végeznek, meg milyet ne/ Mert arra is szükség van, mert valakit nem engednek ki az 
országútra/ Volt ezzel kapcsolatban egy vitám/ Jött 2017-ben 13 gyerek úgy, hogy nem 
toboroztunk/ !kkor azt mondták, hogy kosarasoknál meg nem tudom hol, nagyon sokan 
vannak és ezért nem fognak tudni adni plusz támogatást/ !zért kértük a támogatást, mert volt 
– 2017-ben – egy felnőtt szakosztályunk, ahol többek között ott volt Csomor Zoltán is/ 
Szerepelt és nyert hegyi bajnokságot ott, ahol most 13/ lett/ És hogy nem tudnak adni, vagy 
valószínűleg nem is tudnak adni, éves szinten/ És mert azt 2017-ben egy az egyben egy 
szponzor állta/ Nem az egymilliót, hanem ennek sokszorosát/ És, hogy azért, mert sokkal 
többen vannak a focisták, kosarasok, meg a satöbbik/ Én meg azt mondtam, hogy ez a 13, végül 
is magamban mondtam/ Mert ez a 13 gyerek, mert hogy ha azt mondanák, azoknak a 
szülőknek, akik kosarazni meg utazni viszik el a gyerekeiket, hogy egyszer kell kimenni az 
országútra/ Hány gyerek lett volna ott a háromszázból azon az edzésen? Tehát a 13, én azt 
mondom, hogy ebből a szempontból sokszorosa a 300-nak is/ Úgyhogy maguktól jöttek, nem 
toboroztuk, pont ezért/ Pont ezért nem toborzunk/ Olyan módon toborzunk, mint a 
Sportágválasztó, de hogy az iskolába elmenjek, hogy tetszene is a gyereknek, de a szülőknek, 
valószínűleg nagy eséllyel legalább 50%-ának tetszik, csak azt mondja, hogy „nem mehet ki az 
útra”/ Csak onnantól kezdve nem lehet mire menni/ Tehát és akkor még visszatérve, hogy 
egyesüljünk vagy ne egyesüljünk/ Én tehát nem taktikai okokból hagytam meg ezt a városi 
szakosztályt, hanem a múltra való tekintettel/ Egy huszonhárom éves egyesületet nem kéne 
bezárni feltétlenül azért, mert az utánpótlásnak egy része ott van a Sportközpontnál/ Viszont 
azt szeretném mondani, hogy az utóbbi tíz évben a legtöbbet az idén kaptunk és azt a 



sportközponttól/ Ha nem is pénzben, hanem természetben, ami azt jelenti, hogy buszt 
kaptunk, üzemanyagköltségben/ Nem számoltam ki/ Lehet, hogy a Dalma, vagy valaki ezt el 
tudná mondani, hogy nekünk ez mennyibe került volna/ Fönn van egyébként a 
sportközpontnak a honlapján és a Facebook-oldalán is/ Hány versenyen, 104 napon vettük 
rész, hat versenyzővel/ 22 győzelmet is értünk el, de nem is az a lényeg, hanem az, hogy arra 
kell menni és ezt egyébként a debreceni, ottani Sportközpontnak az edzője ajánlotta nekem 
két évvel ezelőtt, hogy menjél be a Sportközpont alá/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Köszönjük a debreceni kollegának/ Illetve a Sportközpont meg 
nekünk nyújtotta be a számlát/ 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Nem is keveset/ 30 milliós mínusszal/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Ez, amit ti élveztetek, az nagyon jó, csak itt lecsapódott 
30/000/000 mínusz/ 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Ötmillió a Gemenc Kupán/ Értem én, de még nem tudjuk 
mi lesz a vége/ 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ez van a kulisszák mögött, az meg ott a pompa ott a színpadon, 
ami nem annyira pompa/ 
 
Schneider Gábor: Lehet, hogy én rosszul vagyok tájékoztatva, de én úgy tudom, hogy a rezsire/ 
Persze a rezsibe beletartozik biztos az üzemanyag is, meg a többi, meg a buszfenntartás, meg 
a stb// 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Meg az ott dolgozók munkabére, járuléka/ 
 
Schneider Gábor: De a sportra pályázatokon keresztül, és azt nem kifogásként, 
számonkérésként mondom, hogy megkerestek engem pályázatírók, vagy a városoknak kiírt 
pályázatban, ami tulajdonképpen országos pályázat/ Hogy például oda tudott-e pályázni a 
Sportközpont egyáltalán, sport céllal/ Mert több millió forintos pályázatot nyújtottak be, 
úgyhogy én igazából nem is tudtam róla, hogy például a Sportközpont benyújtotta-e/ Tehát 
száz szónak is egy a vége, én úgy tudom, hogy a pályázatokban lévő pénz, amit megnyert a 
sportközpont, ott legalábbis, amit én láttam, hogy kerékpárra mit kértek, azt nem tudtuk/ 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Egyetlen mondat és itt szeretném lezárni/ Röviden csak 
annyit/ Ez amiről mi beszélgetünk, hogy Sportközpont, nem tudom miről beszélünk/ Ennek a 
számlája itt csapódik le/ ! Sportközpont az a városnak egy nonprofit kft-je/ Tehát ami ott 
történik, sajnos mínuszban/ Mint ugye most már látjuk ezeket az eredményeket, óriási 
mínusszal, még nem tudjuk a végét, még nincs vége a vizsgálatnak/ Ennek mind itt csapódik le 
a vége/ Tehát nincs, hogy ő egy „önálló jogi személy”, de a város által létrehozott nonprofit 
Kft/, 100%-ban/ Nincs egy kicsi, nincs egy kicsi/ Tehát ami ott rezsiként megjelenik, az nemcsak 
a busz meg a tankolás/ Hanem átok sok minden/ 
 
Schneider Gábor: Hát én azt értem/ 
 



Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Még egy apró megjegyzés és akkor tényleg ezt a témát 
javaslom, fogadjuk el vagy nem tudom, hogy a foci meg a kosár ez mind külön történet/ 
 
Schneider Gábor: Én meg azt is hallottam, hogy a sportközpontnak, – mert nem biztos, hogy 
igaz – nem fizetett sem a kosár, sem a foci semmilyen bérleti díjat/ De nem is ez a lényeg/ Én 
úgy tudom, hogy amit nyertek pénzt, sportra – nem a rezsire, hanem a sportra – mert 
államtitkár is volt itt a nyár folyamán/ Találkoztam vele/ !zt kérdezte, hogy mennyit kértek, 
mert itt jó munka folyik/ ! rezsire nem kapnak, de a sportra kapnak/ És azt hiszem, hogy azt 
talán mi biztos nem léptük túl/ Egyrészt tizenvalahány alkalommal vagyunk tornateremben, 
tehát lehet, hogyha azt ki kellene fizetnünk, annak a fűtés, meg mindenféle költségét, akkor 
az már tulajdonképpen megevett volna minket/ Mert én az !dy-nak fizettem többszázezer 
forintot november-decemberben/ Tehát nekem ez egy óriási segítség volt, hogy januárban 
nem kellett külön fizetnem úgy, hogy az atlétákkal közösen voltunk például a teremben/ 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Még egyszer mondom/ Én értem, amit mondasz, de nem 
tudod/ Van egy működési költség, Gábor, amibe mindenféle beletartozik/ !z is, ha veszel egy 
kerékpárt, vagy egy pumpát – mint nálatok – meg az is beletartozik, ha elutazol valahová/ Van 
egy rezsije a Nonprofit Kft/-nek/ 
 
Schneider Gábor: Igen/ 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Nade ő mondhatja, hogy – és ebbe most had én egy kicsit 
– itt mi állandóan egymás haját tépjük, hogy mennyi, hogyan/ ! kluboknak mennyit adjunk/ És 
most az jön vissza, hogy a Nonprofit Kft/ volt a legnagyobb támogató/ Könnyű támogatni úgy, 
hogy benyújtom ide, a városnak a számlát/ Na, itt van egy probléma, ezzel nekünk van 
problémánk/ Támogatni és idejön, hogy zárjuk le a Gemenc Kupát, ami szakmailag állítólag jó 
volt – én nem vagyok kerékpáros/ Eszem ágában sincs, hogy ebben még egy szót is vitatkozzak 
veled/ Nem vitatkozom kerékpár ügyben, mert nagyon elismert szakemberek vagytok/ De 
ennek a vége nem így van/ Nem a Nonprofit Kft/ volt nektek a szponzorotok/ Ő volt a tékozló 
fiú/ Magyarul megmondva/ Tudott Gábor? És ezt így kéne ám megnézni/ És nem kéne itt 
neveket mondani/ Csak, amikor azt mondod, hogy ő ad, nem/ Itt adjuk, innét, te, ő, én, az 
adófizetők pénzén/ Innen/ Nem a Nonprofit Kft// Nincs jogosítványunk megmondani, de ha 
lenne egy olyan, hogy mennyi a reklám bevétele – most már javuló – de mennyi volt/ !kkor 
meglepődnél/ Na most én azt mondom, hogy annyi reklámbevétele lenne, egyéb helyről, a 
városon kívül, akkor lehetnék én is gavallér, vagy a Nonprofit Kft// No de mivel nem volt neki, 
más egyéb bevétele, csak, amit a város, az adófizetők pénzéből, a Bizottság jóváhagyásával a 
közgyűlés ad neki/ Nem kell így gavallérnak lenni/ Tudod? Ezek az emberek – elnézést kérek, –
nincsenek még a városban sem/ Sajnos/ Vagy nem sajnos/ Nem tudom/ És még mindig nyögjük 
ennek a sok-sok millió forintnak a sarát/ Tudod? 
 
Schneider Gábor: Most akkor had beszéljek/ !kkor nem a Kerékpáros Egyesület nevében, 
hanem mondjuk én irányítom az utánpótlásnak is a munkáját/ És azt is tudni kell most, hogy 
ez ilyen csepp a tengerben, de azért, mert az elmúlt 23 évben, de szerintem inkább mondjuk 
az elmúlt évben milyen munkát végeztünk/ Tavaly még Szabadidős Kerékpáros egyesület 
néven, most már Sportközpont néven/ Olyan szerződést kötött a Magyar Kerékpáros 
Szövetség, most talán először, komolyan műhely támogatásit, hogy 1/000/000/- forintot 



fogunk kapni miután most augusztustól százezret és januárban pedig a fennmaradó 6 hónap, 
a fennmaradó 400/000 Ft-ot, ami oda megy, tehát/// 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Tehát, ki fogja kapni? 
 
Schneider Gábor: ! Sportközpont/ 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Örülünk neki/ 
 
Schneider Gábor: No mindegy, tehát ez azt jelenti, hogy onnantól kezdve, én egy fillérjébe 
nem kerültem a sportközpontnak, vagy legalábbis az utánpótlás/ 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Ez jó hír/ 
 
Schneider Gábor: Ez szinte biztos, mert biztos, hogy egymilliót nem költöttünk/ Na igen/ !zért 
mondom én ezt, hogy ezt is figyelembe kéne venni/ Meg talán azt is, én tudom, hogy nagyon 
nehéz volt a covid időben, mindenkinek nehéz volt, de 160/000/- forint a könyvelési díj, már 
ezer éve/ Mondjuk/ !kkor én most direkt nem akarnék számot mondani, de alig meghaladóan 
kaptunk – Szabadidős Kerékpáros Egyesület – tavaly, vagy tavalyelőtt, vagy nem tudom/ És az 
idén meg egészen jó összeget kaptunk, mármint Szabadidős Kerékpáros Egyesület/ Hogy 
tulajdonképpen ez nehéz ügy/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Most akkor lezárnám ezt a beszélgetést, az összes tanulságával 
együtt/ Köszönjük szépen a beszámolót, illetve az információközlést, tájékoztatást/ !z elért 
eredményekhez pedig gratulálok/ Megmondom őszintén, hogy 40 évesen ezeket a dolgokat 
produkálni, amit itt elmondott, az számomra mellbevágóan szép/ Köszönöm szépen/ 
Köszönjük a jelenlétét és a beszámolóját/ 
 
!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

89/2023; (X;10;) határozata 
a Szekszárdi Szabadidős Kerékpáros Egyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati 
rendelet 1/ számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1/ pont 6/ alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 
 

1/ jóváhagyja a Szekszárdi Szabadidős Kerékpáros Egyesület szakmai beszámolóját- 
 
Határidő: 2023; október 10; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 



2/ megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 
megvalósításához sok sikert kíván- 
 
Határidő: 2023; október 10; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

3/ felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 
lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez/ 
 
Határidő: 2023; október 10; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
4/ napirendi pont. 
Szakmai beszámoló a Vespa Club !lisca Sportegyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról  
(71/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott. Szabó !nnamária elnök 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Most kerékpárról motorral vártunk/ ! Vespa Club beszámolója 
van előttünk/ Tisztelettel és szeretettel köszöntöm a jelenlévőket/ Elnök asszonyt kérdezem, 
hogy a leadott írásbeli beszámolójához van-e szóbeli kiegészítése/ 
 
Szabó !nnamária elnök: Igen, csak néhány mondat/ ! hétvégén részt vettünk egy Európa-
bajnoki futamon/ Ezt említettem a beadott beszámolónál is/ Igyekszem rövidre fogni/ Két fővel 
neveztünk, ketten képviseltük, mind az !lisca Klubot, mind pedig Magyarországot/ És 
középmezőnyben végeztünk/ ! Péter és jómagam voltunk a két nevezett/ ! Péter 75/ helyen 
végzett a 150 fős nemzetközi mezőnyből, én pedig a 88-dikon/ Modern kategóriában pedig ő 
6-dikon, én pedig 9/ helyet szereztem meg/ Nagyon-nagyon jó tapasztalatunk volt és 
szeretnénk egy kicsit ezt tovább vinni, majd a saját klubunkban is, illetve országos szinten is/ 
Merthogy itt ügyességi szakaszok vannak, időmérő szakaszok, szenzorokkal/ Tehát egy komoly 
felszereléssel és aztán vannak komoly terveink/ Ezek majd 25-26-ra vonatkoznak és majd ezzel 
is megkeresem a Bizottságot a későbbiekben/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Köszönöm szépen/ Kérdés szakaszba léptünk ezzel/ Kinek van 
kérdése? Horváth Ferenc úr jelezte/ 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én szeretnék kérdezni egyet/ Igyekszem begyorsulni, de 
ezek most egészen izgalmas dolgok/ Nagyon-nagyon nagy sikere volt, engem ez külön 
érdekelne/ Emlékszem a Bizottság tárgyalta és ennek a Vespa találkozónak, ennek országosan 
jó hírét hallottam/ Mondanátok kicsit, most már, ha itt vagytok élőben, megkérdeznénk ezt-
azt/ 
 
 
 



Szabó !nnamária elnök: Igen, gyakorlatilag nemzetközivé vált a rendezvény az első évtől 
kezdődően/ Most már a 4/-et rendeztük meg idén, 150 fő regisztrált résztvevő volt/ 
Olaszországból, Szlovákiából, Szerbiából és !usztriából érkeztek Vespa-sok és ezen kívüli 
magyarországi klubokból/ Jövőre az 5/ lesz, tehát jövőre szeretnénk valami nagyon-nagyot 
alkotni/ !mi szerintem pozitív és a városnak mindenképpen jó visszacsatolás, hogy a Vespa-
sok, akik eljönnek, annyira bele szoktak szeretni a környékbe, a gasztronómiába, meg 
mindenbe, amit tudunk mi nyújtani, hogy a családjaikkal visszatérnek/ És ezt azért tudom, 
mert minket keresnek szálláslehetőségek miatt/ Úgyhogy ez szerintem egy nagyon-nagyon 
pozitív visszajelzés/ Illetve, ha már szabad visszamennem egy kicsit, hiszen két évre szabad/ 
Tavaly egy újságcikk – csak egy mondat bocsánat – egy újságcikk jelent meg a Vespa Klub 
Itáliának az újságjában/ Egy cikk, amiben kimondottan a szekszárdi Vespa-sokról szólt a 
bevezető és leírták, hogy !lisca és Szekszárd/ Ezt 130/000 Vespa-s kapta meg Olaszországban, 
bérmentve, papírformában/ Tehát, hogy nagyon jó hírét vittük a városnak/ ! versenyeken is 
azért szereplünk és azért veszünk részt mert büszkék vagyunk rá, hogy innen, ebből a 
kisvárosból, Magyarországról, ahol a Vespa-s közösség jelenleg körülbelül jegyzetten 5-600 fő/ 
Mégis ilyen komoly eredményeket tudunk elérni/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Köszönöm szépen/ Nagyon sajnálom, hogy nem egy héttel 
ezelőtt találkoztunk/ Én kaptam egy sport klubtól szemrehányást, hogy mennyi pénzt adtunk 
mi a Vespa-soknak/ És akkor ezt el tudtam volna mondani, hogy azt a klubot mikor jelentetik 
meg 130/000 példányban külföldön/ De ehhez gratulálok és meg szerettem volna őszintén 
mondani és adom is majd át a szót, hogy a találkozó kapcsán is ez a hozadéka a 
sportpolitikának, hogy eljött a hír és visszajönnek/ Tehát ennél több a városnak egy 
sportegyesület részéről nem kell és ez nagyon jó szerintem/ Zsolt/ 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen a szót/ Hát először is megerősít abban, hogy 
annak idején a Vespa Klubra a Bizottságunknak felhívtam a figyelmét, hogy ezt érdemes 
támogatni, mert nagy létszám várható/ És már akkor láttam úgymond a jövőt, hogy talán a 
várost feléleszti ez a klub, olyan szinten, hogy sokkal nagyobb idegenforgalmi és turisztikai és 
ide látogatót vonz már maga a látvány miatt is/ Ez maga nemcsak azért, mert olasz, közel áll a 
szívemhez, hanem maga az, hogy „kétkerék”/ Eleve ezért/ Ugyanígy a másik a Rockerek és az 
!lisca Legends/ Mindketten nagy táborral birtok és akkor is említettem, azt hiszem, hogy a 
Krisztának, hogy majd talán meg kellene keresni a városban azokat a programokat, amiket 
össze lehetne fésülni ezzel, és úgy összehozni egy ilyen találkozót, ami tényleg egy nagyobb 
rendezvénnyel színesíti az érdeklődési kört/ Mert valóban nagyon kevés emberhez jutott el/ 
Most már nem/ De kezdetben nagyon kevés emberhez jutnak el és egy városi rendezvénynek 
is a fényébe mennék én, azt gondolom/ És vice versa ismertetnék ezt, ezt a világot, mert ez 
egy teljesen különleges világ/ !z öcsém benne van, bár ő Érden él/ Ő !ngliában kezdte és ő is 
benne van ebben a klubban/ Hát csodálkozom/ !zon nem csodálkozom, hogy kétkeréken van/ 
!zon csodálkozom, hogy képes ennyi időt szakítani arra, hogy utazzanak és versenyekre 
menjenek/ Úgyhogy én nagyon szívesen venném, hogyha itt Szekszárdon több ilyen 
rendezvényetek lenne, illetve – és nem akarok elkalandozni, de – régen mi az iskolában, azért 
technikaórán a Babettát megtanították tekerni, hogy tudjunk felkészülni arra, hogy robogóra 
ülünk/ Lehet, hogy bemutatókkal, vagy esetleg érdeklődésre, az iskolákat érdemes lesz 
megkeresni vele/ Én csak javaslok/ És még egyszer gratulálok a hirtelen feltörő és 
népszerűsödő egyesületetekhez és további jó munkát kívánok/ Köszönöm szépen a szót/ 
 



Murvai Árpád bizottsági elnök: Van-e még hozzászólás? Parancsolj/ 
 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Egy hozzászólás/ Van egy észrevételem/ ! beszámolóból 
a 2023-as évre vonatkozóan olvashattunk, de a 2022-es évről is szívesen olvastam volna, nem 
csak szóbeli kiegészítésként/ Köszönöm szépen/ Legközelebb erre számítok feltétlenül/ 
 
Szabó !nnamária elnök: Jó, rendben/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Köszönöm szépen/ És gratulálok az elért eredményekhez/ 
Teljesen egyetértek ezzel a felfogással, hogy legyen látványszerű, legyen élmény és jöjjenek 
vissza/ Köszönöm szépen/ 
 
!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

90/2023; (X;10;) határozata 
a Vespa Club !lisca Sportegyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati 
rendelet 1/ számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1/ pont 6/ alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 
 

1/ jóváhagyja a Vespa Club !lisca Sportegyesület szakmai beszámolóját- 
 
Határidő: 2023; október 10; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

2/ megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 
megvalósításához sok sikert kíván- 
 
Határidő: 2023; október 10; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

3/ felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 
lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez/ 
 
Határidő: 2023; október 10; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
 
 
 
 
 



5/ napirendi pont. 
Szakmai beszámoló a Tolnai Tájak Íjász Egyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 
(68/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott. Nagy !tÝla elnök 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Szakmai beszámolóval megyünk tovább/ ! Tolnai Tájak Íjász 
Egyesület működéséről kapunk !tÝla által beszámolót/ 
 
Nagy !tÝla elnök: Üdvözlök mindenkit/ Hát egyesületünk is már 2009 óta a városban működik, 
és próbáljuk a városnak a jóhírét országosan is tovább vinni/ ! tavalyi évünk nekünk elég 
munkás volt és dolgos volt, ezt úgy gondolom a Bizottság tudja, sokat küzdöttünk azzal, hogy 
fent tudjunk maradni olyan szempontból, hogy tudjunk működni, tudjunk hol edzeni és 
tudjunk hol létezni/ Ehhez rengeteg segítséget kaptunk a Bizottságtól/ Ezt az egyesület 
nevében nagyon szépen köszönöm/ !z idei év közepére összejöttünk oda, hogy tényleg már 
azt látjuk, hogy tudunk dolgozni is és szakmailag olyan munkát végezni, ami az Egyesület 
számára nagyon fontos/ ! tavalyi évünk sűrű volt/ Úgy pályát építettünk, dolgoztunk/ Illetve 
próbáltunk versenyt szervezni, ami sajnos nem tudott megvalósulni az időjárás miatt/ Májusra 
tettük a versenyünket, ami eléggé változatos és nem lehet kiszámolni/ Sajnos nem tudtuk 
megtartani ezt a versenyt, ami a régiós versenyünk lett volna/ Ezt viszont nem tudtuk már 
pótolni, utólagosan/ Nem volt rá lehetőség/ Viszont ugye eljártunk versenyekre/ Több országos 
versenyen voltunk, nemzetközi versenyeken is voltunk és nagyon jó eredményeket értünk el, 
én úgy gondolom/ !nnak ellenére, hogy tényleg nagyon kevés lehetőségük volt arra, hogy 
konkrét edzésmunkát végezzünk/ Ennek ellenére próbáltuk otthoni, illetve másról végezni ezt 
a munkát/ !z eredményekből látszik, hogy ez sikerült is/ Több nemzetközi eredményük is van/ 
Volt egy világbajnoki 1/ helyezés, világbajnoki 2/ helyezés, csapat 6/ helyezés, illetve több más 
hátrább lévő eredmény volt/ Próbáltuk népszerűsíteni az íjászatot/ Erre több lehetőségünk is 
volt/ Tényleg voltunk céges rendezvényeken, bemutatókon/ Tartottunk májusban a 
„Spúropos” Egyesülettel – akivel egy helyen vagyunk- egy „majálist”, ahol sok mindent ki 
lehetett próbálni, íjászatot ki lehetett próbálni, sok érdeklődő volt/ Úgyhogy nagyon tetszett 
ez a rendezvény mindenkinek/ Próbáltunk pályázni is a tavalyi évben, ami sajnos nem sikerült, 
mert saját erőből próbáltuk ezt megoldani, a pályázást, országos pályázaton/ De igazán azt 
mondták, hogy eredményes volt, befogadták a pályázatot, pénztárra hivatkozva nem kaptunk 
támogatást/ Most ezt az idei évben úgy próbáljuk megoldani, hogy most pályázatíró céget 
próbáltunk bevonni és próbálunk az ő segítségükkel egy kicsit előrébb vinni, vagy egy kicsit 
fejlődni/ !zt reméljük, hogy ez most már majd sikerülni fog/ Idei évben is terveztünk versenyt/ 
Ez egy jól sikerült versenyünk volt, idén májusra tettük/ Ez a verseny Gyönkön volt, a gyönki 
polgármester meghívására ott tartottunk, vagy ott rendeztünk meg egy versenyt/ !mi lett 
volna egy egynapos verseny, de időközben a Magyar Íjász Szövetség felkért minket, hogy ezzel 
a versennyel együtt tartsunk egy kétnapos versenyt/ Kisebb problémákat okozott ez a dolog, 
hogy egy régiós versenyt is tartsunk és egy országost is/ Hogyan tudjuk a kettőt összefésülni/ 
Én úgy gondolom, hogy nagyon jól sikerült/ Így meg tudtuk ugye egy hétvégén tartani a két 
versenyt/ Szinte mindenkinek nagyon tetszett az új helyszínezés is/ Próbálkoztunk és nagyon 
örültünk neki, hogy odamehettünk, mert Sötét-völgyben nagyon sokat versenyeztünk már, de 
a versenyzők már nagyon jól ismerik, nagyon jól tudják, hogy mi hol van/ Ezért szerettük volna, 
hogy egy kicsit újat, egy kicsit mást mutassunk nekik/ És találtunk egy olyan jó helyszínt, ahol 



nagyon jó versenyt tudtunk rendezni/ Hát az idei évre szintén rengeteg versenyen voltunk/ 
Voltunk ugyanúgy nemzetközi versenyeken, szintén nagyon jó eredményeket értek el 
versenyzőink/ Itt volt egy világbajnoki 2/ helyezésünk, egy 3/ helyezés, 4/ helyezés, 
csapatversenyben egy első és több egyéb helyezés/ !z idei évben már most a 
teremversenyekre készülünk/ Most sikerült, a tavalyi évben nem volt lehetőségük, idén viszont 
sikerült termet szereznünk, tehát most már tudunk teremben is felkészülni, illetve a jövő évi 
edzésmunkát már elkezdjük/ Köszönöm szépen/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Köszönjük szépen/ Van-e kérdés, hozzászólás? Ugyan !tÝla azt 
mondta, hogy köszöni szépen a segítséget a pályaépítéshez/ Én meg azt mondom, hogy 
köszönjük, hogy ezt végig vitték, mert a Bizottságunk teljesen felelősnek gondolta ezt az ügyet, 
hogy tényleg legyen egy olyan pálya, ahova ki lehet menni és azt lehet mondani, hogy ez a 
miénk/ Köszönöm szépen, van-e más? Nincs, akkor itt is javaslom, hogy hagyjuk jóvá az írásbeli 
beszámolót a szóbeli kiegészítéssel együtt és köszönöm az eddig végzett munkát, továbbra is 
keressétek a lehetőséget, hogy minél több versenyen, minél színesebb és eredményesebb 
legyen a munkátok/ Köszönöm szépen !tÝlának a beszámolóját/ 
 
!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

91/2023; (X;10;) határozata 
a Tolnai Tájak Íjász Egyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati 
rendelet 1/ számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1/ pont 6/ alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 
 

1/ jóváhagyja a Tolnai Tájak Íjász Egyesület szakmai beszámolóját- 
 
Határidő: 2023; október 10; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

2/ megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 
megvalósításához sok sikert kíván- 
 
Határidő: 2023; október 10; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

3/ felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 
lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez/ 
 
Határidő: 2023; október 10; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 



 
6/ napirendi pont. 
Szakmai beszámoló az !lisca Nyilai Íjász Egyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 
(70/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott. Piros László elnök 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Továbbra is ennél a fegyvernemnél maradunk/ Tisztelettel 
köszöntöm az !lisca Nyilai Íjász Egyesület képviseletében Piros László elnök urat/ 
 
Piros László elnök: Köszöntök mindenkit/ Én sem húznám az időt/ ! beadott beszámolónkat 
nem igazán egészíteném ki semmivel/ Vagy azért mondjam el? Kiegészíteni valóm nincsen/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Köszönjük szépen/ Kérdés szakaszba léptünk akkor ezzel/ 
Horváth Ferenc Úr, parancsolj/ 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én a következőt szeretném megkérdezni/ Mint ahogy ma 
már itt észrevetted, hogy az olyan szakosztályok vagy olyan sportágak, ahol több szakosztály 
van/ Megpróbáljuk valahogy „össze”/ Most itt is láttuk úgy látom, hogy itt is ez van/ Nem tudtok 
valahogy együtt? 
 
Piros László elnök: Tudunk együtt dolgozni/ Ők a csigás és az olimpiai irányzatot képviselik/ Mi 
a tradicionális, vadász-reflex/ 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Igen/ Jó/ Feladtam/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: !mikor még heten voltunk, az Oktatási, Sport és Ifjúsági 
Bizottságban, akkor hoztunk egy olyan döntést, hogy ezt a két egyesületet nem fogjuk mi arra 
ösztönözni, hogy összevonjuk/ 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Értem/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Én viszont nem hagyom kérdés nélkül/ ! Facebook-on gyakran 
látok olyan föltett képeket, stb/, hogy vidéki gyerekek, hasonló módon, mint ahogy ti, 
íjászkodnak/ Van ehhez köze az egyesületnek? 
 
Piros László elnök: Igen, igen/ Hát most is szeptember közepén volt egy tagtoborzónk, amire 
nem kell eleinte saját felszerelés azoknak, akik jönnek hozzánk/ Vannak íjaink, amit ki tudnak 
próbálni és – három hónapig – hogyha csatlakoznak is hozzánk, akkor három hónapig nem kell 
saját felszerelés/ Mert mi inkább, hogy mondjam, az utánpótlással foglalkozunk/ Újakat 
vonunk be, mert közülük is, akik elmennek továbbtanulni, azok úgy kiválnak az egyesületből/ 
És ezért mindig-mindig frissülnünk kell/ Minden év szeptemberében van egy ilyen 
tagtoborzónk/ És mivel, hogy a gyerek még nem tudja eldönteni, hogy ő ezt komolyan akarja-
e csinálni, azért három hónapig nem kell neki felszerelés/ Ez a családoknak is jó/ Most, 
megvenné az első hónapban az íjat és azt mondja a gyerek, hogy mégsem akarom/ 
 



Murvai Árpád bizottsági elnök: Köszönöm/ !kkor jól látom/ Mert néhány tanítványom, mint 
apuka szerepel ezeken a képeken/ 
 
Piros László elnök: ! gyerekek szokták bevinni a szülőket is ebbe a sportágba/ Én is így 
kerültem be/ ! fiam íjászkodott, elhordtam edzésre/ Vittem versenyekre/ De, ha mindig ott 
vagyok, akkor már miért ne lőnék én is? És így van ezzel mindenki/ ! gyerek behozza a szülőket/ 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: !kkor mi is megyünk horgászni/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Köszönöm szépen/ Van-e másnak/ 
 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Nekem/ !zt vettem észre, hogy a két íjászegyesület 
egészen jól összeszedett beszámolót nyújtott be/ Vajon miért is az íjászok? Olvasmányos, 
tartalmas, követhető beszámolók/ Úgyhogy tolmácsolják az előzőnek is, hogy köszönöm/ 
Ilyesmire várunk/ Formailag/ Köszönöm/ 
 
Piros László elnök: Köszönöm/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Köszönöm szépen/ 
 
!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

92/2023; (X;10;) határozata 
az !lisca Nyilai Íjász Egyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati 
rendelet 1/ számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1/ pont 6/ alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 
 

1/ jóváhagyja az !lisca Nyilai Íjász Egyesület szakmai beszámolóját- 
 
Határidő: 2023; október 10; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

2/ megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 
megvalósításához sok sikert kíván- 
 
Határidő: 2023; október 10; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 
 
 



3/ felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 
lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez/ 
 
Határidő: 2023; október 10; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
7/ napirendi pont. 
! KözalkalmazotÝ Horgász Egyesület támogatási kérelme  
(72/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: ! KözalkalmazotÝ Horgász Egyesület támogatási kérelme 
szerepel itt a hetes napirendi pontban/ Engem meglepett ez a jelenség, megmondom őszintén, 
és kíváncsian várom a véleményeket ezzel kapcsolatban/ Köszönöm/ Kérdezném akkor, jogi 
segítséget kérve, hogy milyen kapcsolatunk, kapcsolata van a mi városunknak az ún/ 
Sötétvölgyi tó kapcsán a helyszínhez? Mert azt értem, hogy a KözalkalmazotÝ 
Horgászegyesület kérte/ 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ott van tó/ Mert a Prometheus Parkban nem tudnak horgászni, 
de szekszárdi bejegyzésű az egyesület, ha én jól tudom/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Tehát nincs akadálya/ 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Nincs akadálya/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Emlékezzünk vissza/ 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Én jól tudom, hogy te mire gondolsz/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: ! nyugdíjas tájfutó versenypályát, ami egy kuriózum, 
megmondom őszintén/ 
 
dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: ! közpénzes rendeletünk az arról szól, hogyha valaki 
szekszárdi székhelyű, annak adhatunk támogatást/ Nincs arra korlátozás, hogy hol kell azt 
felhasználja/ Tehát sokszor egy szekszárdi székhelyű egyesület arra kér támogatást tőlünk, 
hogy elmegy Debrecenbe versenyezni/ Ők meg kérnek támogatást Sötétvölgybe/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Kaphatnak? 
 
dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Igen/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Súlyos a dolog, mert nem sikerült halat telepíteniük a 
különböző tilalmak miatt/ 
 
 



Faragó Zsolt elnökhelyettes: Elmondom nektek, mi történt/ Évek óta próbálnak segítséget 
kérni, de azt mondták nekik addig, amíg volt polgármesterünk, hogy nincs pénz és nem is jutott 
el hozzánk a kérelem/ Időközben a hal meg fogyott/ Képzeld el és kihorgászták az összeset/ 
Már nem fognak, már nem mennek vissza/ ! horgászok meg panaszkodnak/ És a működésüket 
nem tudják kigazdálkodni/ Hal nélkül nem tudnak horgászni/ Ezért szeretnék ezt a pár éves 
elmaradást vagy legalább a túlélést/ Nem volt módjuk telepíteni, meg a Gemenc is emelt nekik/ 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: De ez egy nagyon nagy múltú horgászegyesület/ Én ezt 
nem olvastam/ Nagyon jó hely, mi is járunk/ 
 
Majnay Gábor osztályvezető: ! bizottsági keret jelenleg 3/047/820/- forint/ Mindennap bejött 
hozzám az Elnök Úr és én emlékeztem annak idején, és rákérdeztem/ ! költségvetésbe 
valamikor réges-régen mindig külön soron a város támogatta/ Nekem annyit mondott, hogy a 
jelenlegi Polgármester Úr áthúzta, azóta nem volt benn a támogatás, de meg tudták oldani/ 
Most tényleg bajban vannak és ezért adtak be kérelmet/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Köszönöm szépen/ Kérdezem, hogy a kérelmező által 
megfogalmazott összeggel ki ért egyet? 
 
!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
1 tartózkodás mellett elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

93/2023; (X;10;) határozata 
a KözalkalmazotÝ Horgász Egyesület támogatási kérelmének elbírálásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága, a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati 
rendelet 1/ számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1/ pont 1/ alpontjában 
meghatározott hatáskörben eljárva dönt arról, hogy 
  

1/ a KözalkalmazotÝ Horgász Egyesület támogatási kérelmét Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága tartalék kerete 
terhére 500/000/- forinttal támogatja- 
 
Határidő:  2023; október 10; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
2/ felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a támogatói okiratot készítse el-  

 
Határidő:  2023; október 16; 
Felelős:  Dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 
 
 
 



3/ felhívja az alpolgármestert az elkészített támogató okirat aláírására- 
 
Határidő:  2023; október 20; 
Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 
4/ felhívja a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a támogatási összeg 

átutalására/ 
 
Határidő:  2023; október 31; 
Felelős:  Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 
8/ napirendi pont. 
!z általános iskolák felvételi körzetének felülvizsgálata  
(62/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: dr/ Horváth !nnamária köznevelési referens 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Tisztelettel köszöntöm dr/ Horváth !nnamáriát/ Legyen szíves 
tájékoztasson bennünket/ 
 
dr; Horváth !nnamária köznevelési referens: Igen, ez egy évente megjelenő előterjesztés, 
illetve egy kérés a tankerület részéről/ Véleményezési joga van a települési önkormányzatnak 
és általában minden évben azzal kell elő állnunk, hogy újabb és újabb közterület elnevezés 
történt az eltelt időszakban/ Ezt vezettük át a mellékleten és ezekkel a kiegészítésekkel 
javasoljuk elfogadni a határozati javaslatot/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Van-e kérdés az anyaggal kapcsolatban? 
 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Nem igazán látom jól a szövegben, hogy a Zápor köz 
eddig kötőjellel volt és most meg külön?  
 
dr; Horváth !nnamária köznevelési referens: Igen/ 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Köszönöm/ Más kérdés, hozzászólás? Tehát ha jól tudom, 
akkor mi most a határidő előtt erről teszünk véleményezést/ Tovább visszük és a közgyűlés a 
mi véleményünk alapján remélhetőleg ezt elfogadja/ 
 
dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: ! határidő előbb lejár, mint ahogy a közgyűlés lenne/ 
De ez minden évben így van/ ! közgyűlés utólag hagyja jóvá a Bizottság döntését/  
 
!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 
 
 



Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

94/2023; (X;10;) határozata 
az általános iskolák felvételi körzetének megállapításáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati 
rendelet 1/ melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 4/ pontja 8/ alpontjában 
meghatározott hatáskörében eljárva javasolja a közgyűlésnek, hogy a nemzeti köznevelésről 
szóló 2011/ évi CXC/ törvény 50/ § (8) bekezdésében biztosított felhatalmazás alapján 
 
1/ a Szekszárdi Tankerületi Központ igazgatójának 2023/ szeptember 13-án kelt, TK/160/852-

1/2023/ számú véleménykérő levelében megküldött, a 2024/2025/ tanévre meghatározni 
kívánt általános iskolai felvételi körzeteket – a mellékletben foglalt kiegészítésekkel – 
fogadja el- 

 
Határidő:  a határozathozatal napja 
Felelős:  Murvai Árpád Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 

 
2/ felhívja az Önkormányzati és Szervezési Igazgatóság vezetőjét, hogy jelen határozatot a 

melléklettel együtt – tájékoztatásul – küldje meg a Szekszárdi Tankerületi Központ 
igazgatójának/ 

 
Határidő:  2023; október 15; 
Felelős:  dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 14 óra 32 perckor 
berekeszti; ! bizottság zárt ülésen folytatja munkáját; 
 

K;m;f 
 

Mácsik Henrietta 
        jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
Készítette: 

     dr; Holczer Mónika 
jegyzőkönyvvezető 

Murvai Árpád 
elnök 

 
 
Ellenjegyezte: 

           dr; Biró Gyula 
           aljegyző 


